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Autorizovaní prodejci, 
Radek Jaroš, kola a my

Ten pojem má každý z nás spojený  

s různými příběhy. V okenářské branži 

logicky znamená změnu klesající poptávky 

po výplních stavebních otvorů ve stoupající  

zájem kupujících. Při pohledu na naše 

obchodní grafy míří trend první poloviny 

roku 2023 při porovnání s prvním půlrokem 

loňského roku do mínusových procent, 

což vytváří pro naše současné zákazníky 

příjemné prostředí nákupů. 

 

A bod zlomu? Kdy nastane? Předchozí 

pandemické roky jsem tolik nevyhlížel  

komentáře celebrit finančního sektoru  

jako nyní. Až budou výroky Jeroma  

Powella, Christine Lagardeové nebo  

Aleše Michla komentovat rozhodnutí 

radních centrálních bank vedoucí ke snížení 

sazeb, pak teprve je velká pravděpodob-

nost, že za plus mínus rok a půl nastane 

bod zlomu i v okenařině.   

 

U mne vzhledem k rétorice výše  

jmenovaných posouvám tento bod zlomu 

z druhé poloviny roku 2024 do roku 2025, 

zatím 😊.

Bod 
zlomu

Dne 13. 6. 2023 jsme se opět spíše  
neformální formou setkali s některými  
z našich významných autorizovaných  
prodejců v rámci celé České republiky.  
Pro letošní rok jsme se jako správný  
pachatel „vrátili na místo činu“,  
tj. na Hotel Jezerka u přehrady Seč. 
 
Počasí nám přálo, a tak jsme odpoledne 
mohli vyrazit na plánovanou vyjížďku  

na kolech, na kterou navázala večerní 
volná zábava. I letos se naší akce účastnil 
horolezec Radek Jaroš, kterého dlouhá 
léta podporujeme na jeho cestách.  
Na kolech nás doprovodili zástupci  
Felicia-coupe klubu, jejichž vozy mohli 
při zastávkách všichni účastníci vyjížďky 
obdivovat.

Ing. Edmund Neubauer
ředitel PKS okna a.s.
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Exkurze Felicia-coupe klubu v naší firmě

Páteční dopoledne 9. 6. 2023 si notná část členů Felicia-coupe klubu zpestřila svůj sraz návštěvou u nás v PKS okna. U naší největší výrobní haly 
všichni vystavili „své miláčky“  a vyrazili na exkurzi věnovanou výrobě plastových oken, kde se jim věnovali naši kolegové. Kromě obvyklého výkladu  
odpovídali návštěvníkům na spoustu zajímavých dotazů.

Vstoupili jsme do projektu „Zelená firma“

Nedávno jsme jako skupina firem PKS 
vstoupili do projektu „Zelená firma“ v rámci 
kolektivního systému společnosti REMA, 
který umožňuje efektivně řešit problematiku 
odpadního elektrozařízení. Přidáváme se 
tímto k těm firmám, které nejsou lhostejné 
k životnímu prostředí a uvědomují si svou 
zodpovědnost za jeho stav. Hlavním cílem 
tohoto projektu je zabránit, aby elektroodpad 
končil na skládkách komunálního odpadu. 
 
Co to konkrétně znamená? Od teď jsou  
našim zaměstnancům k dispozici sběrné 
boxy umístěné v rámci areálu firmy,  
do kterých je možné odkládat vyřazená 
elektrozařízení. Zajímavé je, že lze tyto boxy 
využít i pro nefunkční elektrozařízení,  
které mají zaměstnanci doma.  
 
Co přesně patří či nepatří do sběrného boxu 
je popsáno vždy přímo u sběrného boxu.  
Pro případ větších elektrospotřebičů,  
které se do boxu nevejdou (lednička apod.), 
je vyhrazený zvláštní prostor v rámci areálu 
firmy. V tomto případě je nutné nejprve  
zavolat na telefonní číslo: 739 327 837  
a domluvit konkrétní čas i případný svoz.
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Získali jsme titul  
„Kantýna roku“ 

V anketě „Sodexo 
Zaměstnavatel  
regionu 2023“  
jsme získali bronz 

Rádi bychom čtenářům Okenáře oznámili,  

že jsme se stali vítězi regionální části  

soutěže „Kantýna roku“. Tato soutěž  

je nejen o kulinářských dovednostech,  

ale také o celkové kultuře závodní jídelny, 

prostředí a přístupu personálu v ní.  

 

Je to pro nás pocta a potvrzení tvrdé práce  

a oddanosti našim skvělým strávníkům.  

Výsledek této soutěže byl dosažen hlavně 

díky hodnocení zaměstnanců a dalších  

zákazníků v našem objednávkovém  

systému. Těší nás, že více než 62%  

hlasujících vyjádřilo svou spokojenost  

s jídly a službami. Za podporu a důvěru  

všem děkuje tým naší závodní jídelny.  

Právě spokojenost a radost strávníků 

je pro něj to nejdůležitější.

Sodexo zaměstnavatel regionu 2023:  

Kraj Vysočina je prestižní soutěž, které se  

účastníme již pravidelně a téměř vždy  

se umisťujeme na předních příčkách.  

I v letošním 21. ročníku tomu nebylo jinak.  

V polovině května proběhlo v hotelu  

Artaban v Žirovnici se zástupci  

pořádajícího Klubu zaměstnavatelů  

a partnerů soutěže slavnostní předání cen. 

 

Šlo o vyhlášení vítězů z Jihočeského kraje  

a z Kraje Vysočina. V letošním ročníku  

jsme se umístili na krásném třetím místě. 

Toto umístění je známkou dobrého přístupu 

společnosti k jejím zaměstnancům  

a jejich spokojenosti.
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Společenské okénko

Tradiční 
nohejbalové turnaje

V červnu proběhly dva nohejbalové turnaje pro zaměstnance. První se konal pod patronací PKS holding. Jednalo se o jednodenní turnaj,  
do kterého se mohli se svými týmy přihlásit zaměstnanci ze všech firem skupiny PKS. Již tradičně šlo o turnaj pro čtyřčlenná družstva,  
kdy jedním z členů musí být žena.  
 
Rozběhl se i samostatný nohejbalový turnaj v rámci firmy PKS okna určený pro tříčlenná družstva. S ohledem na nepřízeň počasí se musely  
operativně měnit plánované hrací dny a turnaj ještě není dohraný a čeká na svůj „finálový den“, nicméně cílem obou tradičních turnajů je nejen  
zmíněná společná aktivita a sportovní adrenalin, ale zároveň i vytvoření vzájemných vazeb mezi kolegy, ať již v rámci PKS okna anebo v rámci  
celé skupiny firem PKS. A k tomu i letos tyto turnaje přispěly.
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